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Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 05.11.2022 do 09.12.2022 
 
 

Rada města 
V daném období se rada města sešla celkem 4x. V rámci svých vyhrazených pravomocí 
mimo jiné:   
- rozhodla o uzavření smlouvy o poskytnutí nadačního příspěvku od společnosti Nadace 

ČZ na obnovu či doplnění hasičské výstroje a výzbroje JSDH ve výši 400.000,00 Kč, 
- schválila smlouvu o poskytnutí služebního vozidla pro vedoucího SMS Děčín 

pro pracovní a soukromé účely, 
- ve funkci jediného akcionáře, který vykonává podle § 12 zákona č. 90/2012 Sb., 

o obchodních společnostech a družstvech, působnost valné hromady společnosti DPmD, 
a. s., odvolala Ing. Zdeňka Machalu, Ing. Rudolfa Brejšku, DiS., a Ing. Jana Paličku 
z představenstva společnosti a Mgr. Petra Látala a Ing. Kubše z dozorčí rady, a zvolila 
za členy představenstva společnosti Ing. Miroslava Šefaru, Ing. Radka Kudrnáče a pana 
Jiřího Kasla a za členy dozorčí rady společnosti Ing. Jiřího Astera a pana Radka 
Dvořáka, 

- zřídila Komisi pro sociální problematiku a prevenci a jmenovala její předsedkyni a členy, 
- schválila nový „Ceník kopírovacích služeb“ poskytovaných Magistrátem města Děčín, 
- schválila nákup nového vozidla Dacia Duster pro potřeby Městské policie, 
- schválila uzavření části Via Ferraty (cest 13 – Memento, 14 – Rock Empire, 15 – 

Pivovarská) na dobu max. 2 hodin v měsíci květnu 2023 (kromě termínu 20. – 
21.05.2023) pro potřeby konání sportovní akce, 

- souhlasila se spoluprací s Ústeckým krajem na zajištění lékařské pohotovostní služby 
v roce 2023, 

- schválila vydání 16 ks bezplatných parkovacích karet pro služební vozidla CSS Děčín, 
p. o., pro rok 2023, 

- schválila vzorový jednací řád pro komise Rady města Děčín, 
- zřídila Kulturní komisi, Školskou komisi, Sportovní komisi, Komisi cestovního ruchu, 

Dopravní komisi a Komisi rozvoje města, urbanistiky a architektury a jmenovala jejich 
předsedy a členy, 

- schválila Zásady pro pobyt v rekreačním zařízení Tolštejn, Rozhled čp. 80, Jiřetín 
pod Jedlovou, 

- pověřila Ing. Annu Lehkou a Mgr. Martina Poštu k provádění svatebních obřadů 
ve volebním období 2022-2026 (počínaje dnem 21.11.2022 do zániku mandátu) 
a stanovila, že užijí primátorskou insignii, 

- schválila upravit ceny vstupného do ZOO Děčín a do expozice Rajské ostrovy 
dle důvodové zprávy s účinností od 01.01.2023, 

- schválila uzavření smlouvy na krátkodobý nájem objektu SD Střelnice za účelem 
pořádání setkání Svazu Vietnamců v Děčíně dne 30.12.2022, 

- schválila uzavření smlouvy na krátkodobý nájem objektu SD Střelnice za účelem 
pořádání koncertu 4 Tenoři v období volné kapacity pro konání jednoho koncertu 01-
03/2022, 

- schválila změnu zásad „Postup a zásady pronájmu pozemků ve vlastnictví statutárního 
města Děčín“, 

- rozhodla o zajištění pohotovostní stomatologické služby v roce 2023, 
- schválila rozpočty příspěvkových organizací statutárního města Děčín na rok 2023, 
- schválila Pravidla statutárního města Děčín pro přidělování bytů zvláštního určení, která 

nahradila původní pravidla, a stanovila výše nájemného bytů v majetku statutárního 
města Děčín, vše od 28.11.2022, 

- schválila Pravidla pro vydávání souhlasu vlastníka pozemní komunikace k vyhrazení 
parkovacího místa na území statutárního města Děčín s účinností do 01.12.2022, 

- stanovila počet zaměstnanců statutárního města Děčín zařazených do Městské policie 
Děčín na 115 ke dni 01.12.2022, 
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- ve funkci jediného akcionáře, který vykonává podle § 12 zákona č. 90/2012 Sb., 
o obchodních společnostech a družstvech, působnost valné hromady společnosti DPmD, 
a. s., odvolala pana Martina Klaudyho z dozorčí rady ke dni 05.12.2022 a zvolila pana 
Jiřího Vašáka za člena dozorčí rady z řad zaměstnanců ke dni 06.12.2022, 

- zrušila Komisi pro sociální problematiku a prevenci, odvolala jejího předsedu a všechny 
členy, zřídila Komisi prevence kriminality a Sociální komisi a jmenovala jejich předsedy 
a členy, 

- zřídila Komisi pro posuzování návrhů na udělení Ceny statutárního města Děčín, 
jmenovala jejího předsedu a členy, 

- schválila Směrnici statutárního města Děčín a Magistrátu města Děčín č. 38-8 
o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, a to s účinností od 01.01.2023, 

- odvolala Ing. Annu Lehkou z funkce gestora Strategického plánu rozvoje města Děčín 
2021 – 2027 a tímto gestorem jmenovala Ing. Jana Skalického, 

- schválila odměny ředitelům příspěvkových organizací, 
- schválila návrhy dodatků ke smlouvám o výpůjčce, uzavírané mezi statutárním městem 

Děčín a příspěvkovými organizacemi statutárního města Děčín, 
- schválila prodloužení lhůty trvání pro tvorbu legálního graffiti v ulici Benešovská 

do 31.12.2024. 
 
 

PRIM (primátor) 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání se zastupitelkou společnosti COMPACT pí Svatošovou ohledně dodání 

automobilu pro Slunečnici o. s.  Děčín, rozhodnuto o zakoupení reklamní plochy 
za 21 000,- Kč, 

- zasedání Finanční komise Rady Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, k projednání návrhu 
rozpočtu ÚK na rok 2023, 

- aktivu starostů a rozšířené Rady Ústeckého kraje v Českém Švýcarsku za účasti 
hejtmana Ústeckého kraje a radních pro zdravotnictví, dopravu, starosty obce Janov, 
a místostarosty obce Jetřichovice, k odstranění následků ničivého požáru a k dovybavení 
jednotek SDH, 

- převzetí ceny Národního památkového ústavu Patrimonium pro futuro – za rekonstrukci 
Glorietu na zámku v Děčíně v Národním divadle v Praze – cena veřejnosti, návštěvníků 
památek ČR, 

- podzimního setkání akcionářů Severočeské vodárenské společnosti a.s. na zámku 
v Děčíně, k rozvoji vodárenské sítě, kanalizací, koordinaci staveb nebo k podpoře aktivit 
obcí, 

- zasedání představenstva DPMD v Děčíně, seznámení nových členů s managementem 
podniku, klíčové úkoly k řešení, návaznost na rozpočet města, obnova busů z programu 
ITI, 

- diskuse primátorů a starostů Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, k nebezpečným úsekům 
v dopravě, opatřením k bezpečnosti silničního provozu, 

- jednání Děčínského dialogu o vodě, pravidelné setkání k tématu vody v krajině, 
podzemním vodám, dopravě po Labi, protipovodňovým opatřením apod., 

- setkání s vedením partnerského města Přerov u příležitosti pořádání Mše za město 
Děčín v kostele Povýšení sv. kříže v Děčíně, dohoda o pokračování spolupráce 
a o výměnných stážích odborných pracovníků obou magistrátů, 

- setkání primátorů a starostů s poslanci Parlamentu ČR v Praze, pořádaném Komorou 
statutárních měst k rozpočtu 2023, úpravám RUD, k odpovědnosti za imigranty, 

- zasedání Komory statutárních měst Svazu měst a obcí ČR v Praze, k rozpočtu 2023, 
k prioritám Komory pro násl. rok, 

- jednání s ředitelem Ředitelství vodních cest Ing. Fojtů a zástupcem Ministerstva dopravy 
ČR ohledně výstavby plánovaného jezu na Labi, s cílem napomoci řešení rozporu mezi 
MD a MŽP k odblokování procesu schválení Územního plánu města Děčína. 
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MP (městská policie): 
- výcvik a úvodní vzdělávání ukončil v měsíci prosinci jeden čekatel, který bude následně 

zařazen do systému hlídkové činnosti. O práci strážníka projevili zájem další uchazeči, 
počet míst strážníků tak bude během tří měsíců opět naplněn, 

- byla dokončena další etapa obnovy vozového parku městské policie. Nové vozidlo bylo 
předáno do užívání. Do konce letošního roku ještě dojde k obměně jednoho služebního 
vozidla, 

- po dohodě s úřadem práce došlo k dalšímu prodloužení podpory pro jedno pracovní 
místo správce sportoviště u zimního stadionu. Stávající smlouva byla prodloužena 
do konce ledna 2023, o dalším prodloužení podpory v rámci veřejně prospěšných prací 
budou zástupci MP opět jednat s úřadem práce. 
 

 
p. Jaroslav Foldyna 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- semináře k rozpočtu na rok 2023 statutárního města Děčín se členy zastupitelstva města 

a vedoucími odborů magistrátu, individuální jednání v rámci všech příspěvkových 
organizacích v oblasti školství a kultury, konzultace na případné změny rozpočtu na další 
období, 

- setkání s M. Tominovou, odborem sociálních věcí, OSPOD a WOMEN FOR WOMEN na 
téma problematiky zajištění bydlení pro matky samoživitelky a obědů do škol a jeho 
navazujícího jednání, 

- schůzek s občany na témata: 
- problémy v bytovém družstvu v Bynově, 
- žádost o změnu ve stavebním zákoně,  
- Asociace vozíčkářů, 
- problematika dopravy a hluku v ulici Karla Čapka, 
- žádost o omezení používání pyrotechniky, 

- jednání ve věci fotovoltaiky (plavecká hala), 
- jednání na téma dopravního řešení dálničního přivaděče, 
- jednání s ŘVC na téma staveních příprav Plavebního stupně Děčín. 
 
 
Mgr. Bc. Ivana Poschová  
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnila: 
- semináře k rozpočtu na rok 2023 statutárního města Děčín se členy zastupitelstva města 

a vedoucími odborů magistrátu, individuální jednání v rámci všech příspěvkových 
organizacích v oblasti školství a kultury, konzultace na případné změny rozpočtu na další 
období, 

- porady se starosty obcí s rozšířenou působností Děčín – seznámení starostů s agendou 
výkonu státní správy a samosprávy v oblasti životního prostředí, s agendou v oblasti 
správních činností a obecního živnostenského úřadu, informace o veřejnosprávních 
smlouvách na úseku přestupků a rušení trvalého pobytu, změna ceny za přestupky, 
s agendou státní správy v oblasti školství, informace ke strategii odpadového 
hospodářství a přehledné informace k agendě OSPOD, 

- porady projektů a výjezdního zasedání členů rady města (prohlídka majetku města), 
- koordinační pracovní skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství – 

návykové látky ve školách, úprava/doplnění školního řádu v rámci tabákových výrobků, 
problematika OSPOD 

- pracovních setkání s řediteli základních a středních škol, ředitelem Děčínské sportovní, 
ředitelkou DDM Děčín – nastavení spolupráce v následujících letech, 

- jednání s tiskovým oddělením a vedoucí Městského turistického centra – předání návrhů 
a námětů na rok 2023, vánoční výzdoba a kulturní program v rámci adventu 2022, 

- konzultace v rámci projektu „Bydlení pro děti – Kauce“ s NO WOMEN FOR WOMEN – 
možnost poskytnutí příspěvku na kauci na nájem za účelem získání dostupného bydlení, 
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- jednání s týmem dětského domova v Tisá na téma spolupráce v oblasti školství, 
- jednání s ředitelkou Chráněného bydlení pro osoby se zdravotním postižením Děčín 

Mgr. Dagmar Vaňkovou – návštěva zařízení v Děčíně III-Staré Město – seznámení se 
zařízením a předání volnočasových aktivit pro cílovou skupinu, 

- návštěva chráněného bydlení ul. Kladenská – představení služby, předání nových aktivit 
pro cílovou skupinu v rámci kultury 

- návštěva ZŠ Na Pěšině – seznámení s vedením školy, budovy, strukturou zaměstnanců 
- jednání ZŠ Vojanova s odborem školství na základě žádosti ředitele školy – pronájem 

části školy za 1,- Kč pro krajské zařízení SPC pod vedením ředitele školy Mgr. 
Stružinského (bylo vyžádáno doplnění žádosti, prozatím bez odpovědi),  

- jednání s odborem školství - stížnost na ředitele školy Vojanova, kterou obdržela radní 
v písemné formě, současně se řeší bezpečnostní pracovník ZŠ Vojanova, a to obsah 
pracovní činnosti zejména v ranních hodinách,  

- jednání se zástupci Krajského úřadu Ústeckého kraje – řešení problematiky přesunu K-
centra Děčín, 

- v rámci zřízených konzultačních hodin pro veřejnost setkání s občanem města na téma 
kultura ve městě, 

- jednání na Magistrátu města Ústí nad Labem s náměstkem pro školství – navázání 
spolupráce v oblasti školství a kultury – host Ing. Štěpán Harašata MŠMT, p. Vacka – 
krajský úřad odbor školství 

- školení k BOZP a požární ochrany s novým vedením města pořádaným bezpečnostním 
technikem města, 

- tiskové konference vedení města k programovému prohlášení, 
- návštěva Slunečnice Hudečkova, DC – jednání s vedoucí služby, seznámení s cílovou 

skupinou včetně předání volnočasových aktivit pro cílovou skupinu, nabídka případných 
volných NP – informativně - tři služby a celkem 1,2 úvazku sociálního pracovníka, 

- jednání Kulturní komise – představení, úkoly činností na další volební období, způsob 
předávání informacích a realizaci cílů pro radu města,   

- vypracování ankety pro MŠ a ZŠ včetně ostatních aktivit se zaměřením na spokojenosti 
veřejnosti, 

- návštěva ZUŠ – jednání na základě doporučení krajského úřadu a možného převzetí 
ZUŠ pod město Děčín – jednání se zúčastnil technik pro bytovou problematiku, který 
zhodnotil stav budovy, jednání bude pokračovat, 

- seznámení s provozní dotací HC a BK, 
- řešení ubytování pro studenty v DC – zpracování pro cestovní ruch – veřejnost, 
- každý pátek jednání s vedoucí odboru školství budova B1 – konzultace v rámci 

předávání materiálů do rady města, 
- výjezd ZŠ Želenice – seznámení s vedením školy, budovy, strukturou zaměstnanců, 
- účast na zhodnocení Mgr. Bc. Cvejnové – ředitelka ZŠ Želenice. 

 
 

p. Jitka Flachsová  
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnila: 
- semináře k rozpočtu na rok 2023 statutárního města Děčín se členy zastupitelstva města 

a vedoucími odborů magistrátu, 
- porady se starosty obcí s rozšířenou působností Děčín – seznámení starostů s agendou 

výkonu státní správy a samosprávy v oblasti životního prostředí, s agendou v oblasti 
správních činností a obecního živnostenského úřadu, informace o veřejnosprávních 
smlouvách na úseku přestupků a rušení trvalého pobytu, změna ceny za přestupky, 
s agendou státní správy v oblasti školství, informace ke strategii odpadového 
hospodářství a přehledné informace k agendě OSPOD, 

- porady projektů a výjezdního zasedání členů rady města (prohlídka majetku města), 
- koordinační pracovní skupiny pro oblast sociálních věcí, bezpečnost a školství – 

problematika návykových látek ve školách 
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- konzultace v rámci projektu „Bydlení pro děti – Kauce“ s Mgr. Michaelou Marksovou 
z WOMEN FOR WOMEN – konzultace v rámci neziskové organizace – kauce na nájem 
a příspěvky na obědy dětí pro matky samoživitelky, 

- jednání s Agenturou pro sociální začleňování – řešení energetické krize a nepříznivých 
životních situací, 

- jednání s ředitelem Děčínské sportovní, ředitelkou DDM Děčín – nastavení spolupráce 
v následujících letech, 

- seznámení s pracovištěm Městské policie Děčín – prohlídka prostor, představení náplně 
práce strážníků a asistentů kriminality, 

- setkání pracovní skupiny Teplická – seznámení s problémy v dané lokalitě 
- jednání s Krajským úřadem Ústeckého kraje – diskuse o vhodnosti objektu pro přesun K-

centra Děčín, 
- účast na poradě odboru sociálních věcí – OSPOD 
- jednání s p. Kumstátem z Asociace vozíčkářů a zdravotně i mentálně postižených – 

rušení sociálního poradenství 
- jednání s Družstvem Vzletný racek – p. Remešová, p. Černík – seznámení se sdružením 

a zjišťování informací, jaké sociální služby chystají poskytovat v našem městě 
- účast na pracovním jednání Sociální komise, 
- účast na předávání medailí na Memoriálu Viléma Štefla, Judo DDM Děčín, 
- školení k BOZP a požární ochrany s novým vedením města pořádaným bezpečnostním 

technikem města, 
- tiskové konference vedení města k programovému prohlášení. 
- jednání s ředitelem Úřadu práce Děčín Mgr. Hlaváčem společně s p. Hammerskou 

ze Střediska městských služeb – jednání o dotovaných pracovních místech 
- návštěva Slunečnice Hudečkova, DC – jednání s vedoucí služby, seznámení s cílovou 

skupinou včetně předání volnočasových aktivit pro cílovou skupinu, nabídka případných 
volných NP, 

- jednání s vedoucím odboru komunikací a dopravy na téma odpadové hospodářství, 
- účast na vyhodnocení veřejné zakázky– malířské práce pro CSS, p. o.,  
- účast na předání Potravinové pomoci za účasti tiskového mluvčího a zástupkyní 

Střediska městských služeb, 
- jednání s vedoucí střediska Bc. Lucií Písaříkovou Chráněného bydlení pro osoby se 

zdravotním postižením Děčín – návštěva zařízení v Děčíně III-Staré Město – seznámení 
se zařízením a předání volnočasových aktivit pro cílovou skupinu, 

- jednání s vedoucí střediska Bc. Lucií Písaříkovou - Domino Děčín – Staré město – 
seznámení se současnými aktivitami a plánem na příští rok – zřízení třech míst 
pro osoby s PAS a s Aspergerovým syndromem 

- účast na kontrolním dnu – realizace stavby Domov se zvláštním režimem Děčín-Křešice. 
 
 
Magistrát města 
TAJ (odbor tajemníka magistrátu): 
- probíhá příprava organizace volby prezidenta 1. případně 2. kola, 
- spolupracuje s Krajským úřadem Ústeckého kraje a Hasičským záchranným sborem ČR 

na zajištění volby prezidenta ve věci zvláštního způsobu hlasování. 
 
 

OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
Oddělení veřejných zakázek se může pochlubit zakázkou, jejíž realizace byla oceněna 
Národní cenou za architekturu rekonstrukce Glorietu. V rámci zadávacího řízení byly 
uplatněny sociálně odpovědné aspekty a téma bylo zpracováno MPSV ČR jako případová 
studie.  
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V listopadu také proběhlo vyhodnocení zadávání veřejných zakázek firmou Datlab s.r.o., 
kdy v analýze zIndex se město Děčín umístilo na druhém místě mezi velkými městy. 
V analýze je hodnocen podíl veřejných zakázek na celkových nákupech, využívání nástrojů 
podporující soutěž, zda jsou zakázky soutěženy v otevřených řízení, zda dochází 
k pochybení dle ÚOHS, jaká je kvalita dat na Profilu zadavatele a ve Věstníku veřejných 
zakázek – toto vše je díky pečlivosti a důslednosti úředníků na vysokých či maximálních 
hodnotách. Velké rezervy jsou v kritériu Konzistentní jednání – zde je hodnocen průměrný 
počet změn na jednu zakázku, průměrná délka hodnocení nabídek a počet zrušených 
zakázek, který byl v hodnoceném období vysoký. 
 
Probíhající veřejné zakázky, či zakázky před ukončením zadávacího řízení: 

- Správa, běžná údržba, provoz a opravy, vánočního a slavnostního osvětlení 
a energetických zdrojů na území statutárního města Děčín 

- Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě Děčín 
- Zateplení objektu a modernizace sociálních zařízení MŠ Děčín XXXII, K. H. Borovského 
- Rekonstrukce střešní krytiny a části krovu na ZŠ Na Stráni v Děčíně 
- Demolice objektu a výstavba nového domova pro osoby se zdravotním postižením, 

Boletice nad Labem, Děčín XXXI – zpracování projektové dokumentace 
- PaR 2019 - Oprava cesty a renovace laviček v areálu lesoparku  
- Oprava stezky pro pěší D2 v lesoparku Kvádrberk 

 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů 
Projekty, u nichž byla podána nebo již schválena žádost o dotaci: 

- Podpora osob znevýhodněných na trhu práce v Děčíně - projekt pro Středisko 
městských služeb Děčín 

 
Projekty v různé fázi realizace: 

- Pohádková kašna na Masarykově náměstí – je vyhlášena výtvarná soutěž na sochy - 
probíhá příjem návrhů do 30.01.2023 

- Začalo projektování objektu „Dům pro krizové bydlení ul. Benešovská“ 
 
 
OE (odbor ekonomický): 
- zahájil proces inventarizace majetku za r. 2022, 
- zúčastnil se jednání s právním zástupcem města k postupu odvolacího orgánu 

v souvislosti s uložením odvodu dotací na základě provedených veřejnosprávních 
kontrol, 

- administroval zastavení značného počtu exekucí vedených exekutorskými úřady 
u bagatelních pohledávek na základě novely exekučního řádu a zastavení exekucí na 
základě vyhlášení akce Milostivé léto II, které bylo ukončeno k 30.11.2022, 

- zúčastnil se semináře organizovaného MF ČR a odboru veřejné správy, dozoru 
a kontroly MV ČR k zavádění místních poplatků obecně závaznými vyhláškami a správě 
místního poplatku za komunální odpad, 
 

 
OMH (odbor místního hospodářství): 
- byla zaslána žádost na Státní pozemkový úřad k provádění pozemkových úprav  

v k.ú. Krásný Studenec, 
- byla řešena problematika nabídky nemovitostí v k.ú. Bynov a Horní Oldřichov (WICO 

B.M.G., a.s.), 
- byla dokončena elektrická přípojka k Via Ferratě, 
- byla odstraněna havárie na vodovodní přípojce Společenského domu Střelnice, 
- byla dokončena rekonstrukce komunikace ul. Zelená, 
- byl dokončen přechod pro chodce, místo pro přecházení, nové chodníky ul. Litoměřická, 

Děčín III, 
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- byla dokončena oprava hlavního vstupu základní školy ul. Březová, 
- byla dokončena výměna prosklené štítové stěny v objektu sportovní haly ul. Práce, 

Děčín V, 
- byl proveden nátěr fasády a oprava oplechování haly ul. Práce, Děčín V, 
- byla zahájena oprava oplocení základní školy Máchovo nám., ul. Raisova, Děčín IV. 
 
 
Tajemník magistrátu:  
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- výběrových řízení na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání Správní rady sociálního fondu magistrátu, 
- setkání se všemi zaměstnanci odborů magistrátu k hodnotící zprávě šetření spokojenosti 

zaměstnanců zpracovanou firmou EDUKOL, 
- zahájení kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje k naplňování zákona o střetu zájmů 

a kontroly na úseku ochrany zemědělského půdního fondu a na úseku státní správy lesů 
včetně mandatorních výdajů, státní správy myslivosti, státní správy rybářství a státní 
správy na ochranu zvířat proti týrání, 

- projednávání rozpočtu ke stavebním pracím ve městě v roce 2023 a semináře k rozpočtu 
na rok 2023 statutárního města Děčín se členy zastupitelstva města a vedoucími odborů, 

- pracovního jednání s vedením Chráněné krajinné oblasti Děčín – pokračování 
spolupráce v roce 2023, 

- porady se starosty obcí s rozšířenou působností Děčín – seznámení starostů s agendou 
výkonu státní správy a samosprávy v oblasti životního prostředí, s agendou v oblasti 
správních činností a obecního živnostenského úřadu, informace o veřejnosprávních 
smlouvách na úseku přestupků a rušení trvalého pobytu, změna ceny za přestupky, 
s agendou státní správy v oblasti školství, informace ke strategii odpadového 
hospodářství a přehledné informace k agendě OSPOD, 

- jednání s novým ředitelem TERMO Děčín – řešení problematiky dodávky tepla ve městě 
v následujících letech, 

- porady projektů a výjezdního zasedání členů rady města (prohlídka majetku města), 
- on-line semináře PROIIICONOM – předvedení software na digitalizaci dokumentů 

ve stavebnictví, 
- jednání s energetikem města k instalování chytrých vodoměrů v objektech, které jsou 

v majetku města,  
- jednání k poskytovaným dotacím města příspěvkovým organizacím a jejím kontrolám, 
- společné bohoslužby farářů statutárních měst Děčín a partnerského města Přerov, 
- porady tajemníků Ústeckého kraje organizované Magistrátem města Děčín – předávání 

a získávání nových zkušeností. 



Zasedání ZM - zaznamenané dotazy a náměty z řad veřejnosti – 10.11.2022 
 
 

Ing. Kubš 
 

• Vznesl dotaz, zda nebyla možnost získání dotace na výměnu sodíkových výbojek, neboť se 
ví, že proběhly informace k dotacím na výměnu osvětlení. Jak to spolu koresponduje? 
 
Odpověď: 
OSIT zpracovával dotaci na Veřejné osvětlení podél silnice I/13, Děčín, který měl být realizován v 
rámci nadřazené akce obnovy chodníků podél silnice I/13. Dne 17.12.2020 schválilo Zastupitelstvo 
města Děčín svým usnesením č. ZM 20 09 04 01 Návrh rozpočtu statutárního města Děčín na rok 
2021, kde na akci Oprava chodníků a veřejného osvětlení podél silnice I/13 byly přiděleny finanční 
prostředky ve výši 0 Kč. Dotace se tedy odmítla a projekt nebyl realizován. 
Ze zkušeností z jiných měst byly dřívější dotace zaměřené na výměnu VO na hlavních 
komunikacích s vyšším příkonem původních svítidel (150W) a počtem minimálně 100Ks svítidel. 
Momentálně je podaná žádost o dotaci na výměnu stávajících svítidel veřejného osvětlení. 
Stávající svítidla budou nahrazena novými LED svítidly, a v rámci dotace bude provedeno doplnění 
4 ks stožárů. Nově je uvažováno s výměnou a doplněním 774 ks svítidel. 
Pro výměnu dalších svítidel se připravují podklady, aby se mohla podat v příštím roce další žádost 
o dotaci. 
 
 

• Dotázal se na nákup elektrické energie a zemního plynu pro město s vazbou na spotový 
trh. Jak to pro město funguje? 
 
Odpověď: 
Nákup elektrické energie a zemního plynu probíhal dne 14.11.2022 na Českomoravské komoditní 
burze Kladno. Statutární město Děčín vysoutěžilo obchodníka na všechny komodity jak 
v maloodběru, tak ve velkoodběru. Cena 1MWh není pevně stanovena, bude se odvíjet od denního 
trhu a ke každé odebrané 1MWh se přidá vysoutěžený koeficient. 
Vláda ČR dne 5.10.2022 na svém zasedání schválila návrh Nařízení o stanovení cen elektřiny 
a plynu v mimořádné tržní situaci. Nařízením se stanovují maximální ceny za dodávku elektřiny 
a plynu vybraným kategoriím zákazníků v roce 2023 do kterého jsou zahrnuty i veřejní zadavatelé. 
Maximální cena za dodávku elektřiny nebude vyšší než 5000,-Kč/MWh a cena za dodávku plynu 
nebude vyšší než 2.500 Kč/MWh bez DPH. 
 
 
 
 

Ing. Bc. Brčák 
 

• Dotázal se na řešení financování rozvoje infrastruktury – rozvoj kanalizace v Děčíně. 
 
Odpověď: 
 Otázka financování výstavby / dostavby kanalizace ve městě je řešena dlouhodobě a OSIT se jí 
zabývá již řadu let. Statutární město Děčín postupně podávalo několik žádostí o dotace 
na Ministerstvo zemědělství, do krajských i evropských fondů. Bohužel ani jedna z podaných 
žádostí nebyla úspěšná. Důvodem byly zejména vysoké investiční náklady na ekvivalentního 
obyvatele, nebo velký rozsah investice, který nebyl v souladu s dotačními parametry, či otázka 
následného provozního modelu.  
Doposud jsou podmínky dotací na výstavbu kanalizace takové, které kolidují s představami města 
o vlastnictví a provozování těchto staveb nebo jsou podporována jiná technická řešení - např. 
domovní ČOV. Zde je však také mnoho podmínek, které město nemůže splnit. Například lokalita 
umožňuje řešit odkanalizování, je možné zasakování, apod. Byla však vypsána jedna výzva 
k podávání žádostí o dotaci na DČOV, kterou město chtělo využít. Po konzultaci s projektovým 
týmem byla vybrána lokalita Bělá. I přes veškerou snahu však zájem vlastníků objektů nebyl 



dostatečný, aby mohla být žádost o dotaci na vybudování DČOV podána. Město proto v roce 2017 
zřídilo dotační program na podporu výstavby domovních ČOV.  
Jelikož jsme se potřebovali utvrdit v našich domněnkách, byl domluven externí konzultant, který se 
orientuje ve financování kanalizace v kontextu s následným provozováním, resp. vlastnictvím. Dne 
16.6.2020 tedy proběhlo v rámci porady PROJEKTY jednání se zástupci SVS a.s., s vedením 
města a panem tajemníkem (zápis č. 7/2020). Na jednání bylo řečeno, že SVS a.s. dle zakládající 
listiny pečuje o stávající majetek, neinvestuje do nového majetku s výjimkou náhrad zdrojů pitné 
vody a odstranění starých nefunkčních výustí. Realizuje pouze modernizaci (zlepšení dodávek 
kvality vody, zkapacitnění přivaděče, zmenšení profilu), nikoli dostavbu infrastruktury. Čerpání 
dotací pro SVS je problematické, protože majetek pořízený s užitím dotace se do dlouhodobého 
majetku společnosti zařazuje pouze za cenu vlastních zdrojů, tj. odpisy se netvoří ze 
správné/celkové hodnoty majetku. Z dotace pořízený majetek tedy nemůže generovat dostatečné 
zdroje pro jeho obnovu. Závěr tedy bylo, že v současné době nemůže město žádat dotace na 
výstavbu kanalizace bez jejího vlastnictví městem a provozování po určitou dobu.  
Město se proto rozhodlo realizovat odkanalizování města postupně z vlastních finančních 
prostředků. Jako první vybralo lokalitu Horního Oldřichova. V porovnání s ostatními lokalitami 
vycházela cena na 1 obyvatele nejméně. Dalším důvodem jsou časté stížnosti obyvatel 
na nezákonné vypouštění odpadních vod. Město dojednalo finanční spoluúčast ze strany SVS a.s., 
která schválila finanční příspěvek na vodohospodářskou stavbu dle svých standardů. Podobně 
tomu je v lokalitě Březiny, kde se kolauduje nově vybudovaná kanalizace.  
Abychom podpořili zájem vlastníků nemovitostí o napojení na nově budované kanalizační řady, 
RM rozhodla svým usnesením č. RM 20 15 36 06 dne 18.8.2020 o vybudování částí přípojek 
kanalizace ve veřejné části za hranici zpevněných částí (komunikace, chodníků) na náklady 
investora staveb (statutární město Děčín). Současně proběhla aktualizace Zásady postupu 
statutárního města Děčín při poskytování účelové dotace v rámci programu podpory výstavby 
inženýrských sítí pro vlastníky obytných budov ve smyslu, aby dotaci mohli využít i vlastníci 
stávajících objektů, nikoliv jen vlastníci novostaveb. 


